
Årsmøtereferat 2023 fra Østfold Rasedueforening. 

Som vanlig ble møtet avholdt i Rikter Svendsens Kantine på 

Rolvsøy. Dette kunne vært ønsket flere fremmøtte, men 

diverse andre arrangement hadde kommet i veien. 

Årsberetning viste ikke den største aktiviteten grunnet 

fugleinfluensa og redsel for spredning av denne. Dette var 

også en av grunnene til at vi avstod fra å stille ut duer denne 

sesongen, men vi håper å komme sterkere ved fremtidige 

utstillinger. 

Økonomien er fortsatt god takket være salg av fòr og rekvisita 

til beste for medlemmene og deres suer. Men det er varslet 

stor prisøkning i fremtiden, så dette er vi spente på. 

Etter valgene er styret følgende:                                                                                            

Formann Ole Gunnar Torp.                                                                                                

Viseformann: Iraldo Glez.                                                                                               

Kasserer: Bjørn Carlo Andersen.                                                                                    

Sekretær: Cate Iris Carlo Hansen.                                                                                  

Styremedlem: Robin Arnesen. 

Av saker som var til behandling kan nevnes at vi vil arbeide for 

å eventuelt å kunne avholde Høstutstilling bare vi for leid et 

egnet lokale. 

Et positivt Årsmøte ble avsluttet med hyggelig samvær med 

kaffe og boller. 

For Østfold Rasedueforening, Bjørn Carlo Andersen.                                                                

                                                                                         


